
KFU møte 11/2 2025 
Sted: Tryggheim Strand 

Møteleder: Bjarte Nessa (TRY) 

Til stede: Bjarte Nessa (TRY), Gaute Garsjø (FJE), Irene Heng Lauvsnes (ordfører), Randi Karlsen 
(leder av levekårsutvalget), Guro Harboe Ur (kommunalsjef opplæring), Øyvind Mikal Ur (NSO), 
Heidi Heimlund-Lahn (rådgiver opplæring og levekår), Kine Krogh Olesen (NSO), Kåre Halse 
(JUS), Midhat Syed (TBS), Michelle Hølleslid (TUS), Ursula Andersen (TUS), Maiken Alsvik 
Øxnevad (KF) 

Ref. Midhat Syed 

 

• Randi Karlsen: Ønsker at KFU referat blir sendt inn til levekårsutvalget. HHL vil bistå. 

• Randi Karlsen: ønsker å samle innspill fra KFU om hva bør prioriteres. 

• Irene Heng Lauvsnes: forteller om kommuneøkonomien og at skole har blitt prioritert i 
investeringsprogrammet de siste årene men fokuset videre skal være på eldreomsorg. 
Samtidig har hun utfordret Guro til å fokusere på en rekke områder, inkl foreldre-hjem 
samarbeid og hvordan foreldre kan bidra til å minke utenforskap og bruk av 
bygninger/fasiliteter kommunen har satt opp. 

• NSO, FJE, TUS og TBS har en FUG representant på besøk neste uke for workshop med div 
skoleansatte, FAU grupper og foredrag for foreldre.  

• Diskusjoner om inkludering, foreldrenettverk, hvordan å nå foreldrene, hvordan å få 
foreldrene engasjert om inkludering. 

• UDIR har stoppet foreldreundersøkelsen. Skolene bruker Klassetrivsel undersøkelser 
løpende siden UDIR sin elevundersøkelsen er overdimensjonert. Oppfordres til å ta 
kontakt med FUG som kan få UDIR til å svare på hva tid foreldreundersøkelsen skal være 
brukbar igjen. Guro og Heidi ser på alternativer for foreldrene i Strand. GDPR 
utfordrende. 

• Send referatene og dokumentene fra FAU til Heidi så laster de opp ved skolens 
hjemmeside. 

• Språkvalg: politikerne har bestilt en utredning av saken fra administrasjonen og avventer 
en rapport innen slutten av 1. tertial. 

• Heidi ønsker innspill til skriv om forventninger til foreldrene i Strand. Tas på neste møtet. 

• Nye sfo vedtekter: lite informasjon om endring v. påkrevd søknad for elevene som 
begynner i  3. Og 4. for å få sfo plass. informasjonen må ut til foreldre på IST. Utvalget 
ønsker at antall barn for at sfo i ferier er åpen endres til % for likebehandling. Ble ikke tatt 
til følge da administrasjonen svarer at de opprettholder tilbudet i feriene på 
kommunenivå. ungene kan få tilbud om ferie sfo på en annen skole. 

 


